
Wlociawek, 14.09.2020 r.

Joanna Hofman- Kupisz
Radna Rady Miasta
Wlocfawek

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

lnterpelacja

w imieniu mieszkafrcdw osiedra ptasia/ gracka zwracam siq z pro$bq o dokonanie

nasadzerl krzewSw i drzew, kt6rych bardzo na osiedru brakuie.

Kilka drzew posadzonych w minionych ratach obumarro i stanowi smutny widok.

Jednoczeinie wnoszq w imieniu mieszkaric6w bloku ptasia 1c o zamontowanie iawki w szczycie

budynku od ul. Zolnierskiej,

Z powa2aniem
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